
Årsberetning Skibladners Venner 2018 

 
 

Styret har bestått av: 
Petter Børde, Gjøvik   formann 
Øistein Schjellerud, Gjøvik  nestformann/kasserer  

Ivar Nakken, Eidsvoll   styremedlem    
Marit Sendstad, Ringsaker  sekretær    

Konrad Steinstad, Lillehammer     styremedlem 
Per Erik Holland, Hamar   styremedlem 
Marit Flågen Amundsen, Gjøvik  styremedlem  

 
 

Valgkomité: 
Tom Henriksen, Gjøvik 
Vidar Faraasen, Hamar 

Morten Aspeli, Hamar  
 

Regnskap: 
Egen 

Revisor: Revisjon & Rådgivning Øst AS 
 
 

Antall styremøter: 3. 
 

Medlemstallet pr 31.12. 2018 er: 
            
       2018           2017   

- enkeltmedlemmer:       1058     1054   
  

- familiemedlemmer:     490    494  
  

- bedriftsmedlemmer:       11      12    

    
- livsvarige enkeltmedlemmer:    293    294  

  
- livsvarige bedriftsmedlemmer:    157       166 
- livsvarig familie        13      13   

    Totalt:             2024           2033 
 

Innbetalt medlemskontingent i 2018 er kr 337 340,-. Dette er en nedgang  på 
9%, og betyr at vi må jobbe enda hardere for å øke antall medlemmer i 
foreningen. 

 
Inntekter for salg av Mjøsbrødet (Skibladnerbrødet) var i 2018 på kr 151 723,-, 

en økning på 9%.  Mange takk for godt samarbeide med Goman Kjelstad AS og 
Kjelstad Bakeri AS. 
 

Totale inntekter, eks finansinntekter, er kr 611 559,-. 
 

Foreningens netto finansinntekter i 2018 er på kr 51 390,-. 
Årets resultat kr 65 824,-. 

 
Venneforeningen har i 2018 bidratt med kr 393 000,- som bidrag /støtte til ODS. 
 



 

Styrets medlemmer har deltatt på ulike aktiviteter, spesielt må nevnes 
Veteranbilløpet Helgøya Rundt, hvor 4-5 timers iherdig ga kjærkomne penger i 

kassa.  
 
Nytt av året var Skibladnerdagen på Minnesund. Dette ble en fin søndag og et 

arrangement vi ønsker å satse på. 
 

Venneforeningen  har sponset AS ODS med to helsider i den nye Mjøsguiden. 
 
Skibladners Venner er fortsatt en av Norges største venneforening av de som er 

medlem i Forening For Norske Museumsvenner. 
 

Styreformannen har deltatt på fire styremøter  i AS Oplandske 
Dampskibsselskap. 
 

Styret vil igjen takke ansatte og ledelsen i AS ODS for et utmerket samarbeide 
gjennom året. 

 
Regnskapet er satt opp under forutsetning av fortsatt drift. Overskuddet 

overføres egenkapital. 
 
 

Gjøvik, 09.04.2019 
 

 

Petter Børde,  Øistein Schjellerud  Marit Flågen Amundsen 

Formann  Kasserer   Styremedlem 

 

 

 

Konrad Steinstad Per Erik Holland  Marit Sendstad 

Styremedlem  Styremedlem   Sekretær 

 

Ivar Nakken 

Styremedlem 


